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Abstract (en)
Lamp comprising in the enclosure (2) formed by a hollow cylindrical envelope (20) which is recessed at a first end (21) and closed at the other end
by a cap (1), a fluorescent tube (5) forming a succession of loops arranged following a polygonal contour, characterised in that this tube is mounted
on an annular support and fixing plate (3) made of a reflective material, the said lamp comprising, in addition, a central reflector (6) formed by a
hollow cylinder (60) whose base is an n-sided polygon, and an electronic circuit (4) for powering and starting the fluorescent tube.

Abstract (fr)
L'invention concerne une lampe à tube fluorescent comportant dans l'enceinte (2) formée par une enveloppe creuse cylindrique (20), borgne à une
première extrémité (21), fermée à l'autre extrémité par un culot (1), un tube fluorescent (5) formant une succession de boucles disposées suivant un
contour polygonal, caractérisée en ce que ce tube est monté sur une plaque annulaire (3) de support et de fixation en matériau réfléchissant, ladite
lampe comportant, en outre, un réflecteur central (6) formé par un cylindre creux (60) dont la base est un polygone à n côtés, un circuit électronique
(4) d'alimentation et de démarrage du tube fluorescent.
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